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No. 37128     


	December 1, 2016
	
	Le 1er décembre 2016

	
	
	

	Coram:  Moldaver, Côté and Brown JJ.
	
	Coram : Les juges Moldaver, Côté et Brown

	
	
	

	BETWEEN:

Scott Roberts

Applicant

- and -

Superintendent of Motor Vehicles and Attorney General of British Columbia


Respondents

AND BETWEEN:

Satinder Jaswal

Applicant

- and -

Superintendent of Motor Vehicles and Attorney General of British Columbia


Respondents

AND BETWEEN:

Carol Marion Beam

Applicant

- and -

Superintendent of Motor Vehicles and Attorney General of British Columbia


Respondents

AND BETWEEN:

Jamie Allen Chisholm

Applicant

- and -

Superintendent of Motor Vehicles and Attorney General of British Columbia


Respondents
	
	ENTRE :

Scott Roberts

Demandeur

- et -

Superintendent of Motor Vehicles et Procureur général de la Colombie-Britannique

Intimés

ET ENTRE :

Satinder Jaswal

Demandeur

- et -


Superintendent of Motor Vehicles et Procureur général de la Colombie-Britannique

Intimés

ET ENTRE :

Carol Marion Beam

Demanderesse

- et -

Superintendent of Motor Vehicles et Procureur général de la Colombie-Britannique

Intimés

ET ENTRE :

Jamie Allen Chisholm

Demandeur

- et -

Superintendent of Motor Vehicles et Procureur général de la Colombie-Britannique

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The applications for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA40119, CA40120, CA40121 and CA40122, 2016 BCCA 245, dated June 10, 2016, are dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

Les demandes d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA40119, CA40120, CA40121 et CA40122, 2016 BCCA 245, daté du 10 juin 2016, sont rejetées avec dépens. 








J.S.C.C.
J.C.S.C. 
